

[View this email in your browser](#)

Monheim Triennale

~~july 1st - 5th 2020~~ july 1st - 4th 2021

Please scroll down for the English Version

Live-Stream Konzert mit Ingrid Laubrock und Achim Tang



Besuch aus Brooklyn: Für den kommenden Live-Stream am Dienstag, den **28. April um 19 Uhr**, freuen wir uns die deutsche Saxophonistin und Komponistin [Ingrid Laubrock](#) im [virtuellen Konzertraum](#) der Monheim Triennale begrüßen zu dürfen.

Moderator ist wie immer unser [Improviser in Residence](#) Achim Tang.

Bereits seit 2009 lebt die Improvisatorin in New York City – genau wie Triennale Künstlerin [Kris Davis](#), mit der sie eine langjährige Zusammenarbeit verbindet und mit der sie dieses Jahr für die Monheim Triennale gemeinsame Projekte geplant hatte. Ingrid Laubrock spielte zudem 2019 an der Seite von Triennale Künstler [Robert Landfermann](#), der zusammen mit [Kathrin Pechlof](#) im vergangenen [Live-Stream](#) unser Gast war.

Das Konzert wird live bei [Facebook](#) sowie auf [www.monheim-triennale.de](#) übertragen.

Monheim Triennale

~~july 1st - 5th 2020~~ july 1st - 4th 2021

Livestream concert with Ingrid Laubrock and Achim Tang



A visit from Brooklyn: For our next livestream on **Tuesday, 28 April at 7 pm (UTC+2)**, we are happy to welcome German sax player and composer [Ingrid Laubrock](#) at the Monheim Triennale [virtual concert space](#).

As per usual, the host will be our [Improviser in Residence](#) Achim Tang.

Ingrid Laubrock has been living in New York City ever since 2009, just like Triennale artist [Kris Davis](#), with whom she collaborated for many years and with whom she had planned joint projects for this year's edition of the Monheim Triennale. In 2019, Ingrid Laubrock also played alongside Triennale artist [Robert Landfermann](#) who has been our guest during the previous [livestream](#) together with [Kathrin Pechlof](#).

The concert will be broadcast live on [Facebook](#) and on [www.monheim-triennale.de](#).



Copyright © 2020 Monheim Triennale, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

